
Potrebujemo več dela in manj shodov
Odločno bomo vztrajali na začrtani poti za krepltev demokradje
in enakopravnosti vseh narodov in narodnosti v Jugoslaviji. Toje
bila ena od temeljnih misli, ki so jih izrekli na skupni razširjeni,
izredni seji predsedstev občinske konference SZDL Ljubljana
Centerin občinskega odbora ZZB NOV. Predsedstvi sta se sestali
v sredo, 12. oktobra. Poleg članov so sodelovali tudi predsedniki
krajevnih konferenc SZDL, predsedniki organov občinske konfe-
rence in člani delegacije za mestno in republiško konferenco
SZDL.

U*odno besedo je imel pred-
sednifc občinske zveze borcev Ja-
nez Učakar, ki je v kratkem podal
stališee te organizacije. Izrazil je
vso podporo vodstvu SR Sloveni-
je iii delegatom, ki zastopajo našo
republiko v zveznih organih. Za-
skrbljeni smo kam vse to vodi, je
dejal. Vse bolj pogosti napadi in
pritiski na Slovenijo v drugih re-
publikah zlasti v Srbiji vzbujajo
globoko zaskrbljenost. S kletva-
mi, lažmi in nasiljem ne bomo od-
pravili nakopičenih težav. Vztra-
jati moramo na začrtani poti, vse
težave pa moramo reševati strpno
na podlagi argumentov in enako-
pravnega dialoga. Potrebujemo
več dela, manj shodov. Smo proti
odločanju z ulice. Prav je, če zah-
tevamo odpoklic tistih, ki niso
sposobni opravljati svojih funk-
cij, vendar moramo za to uporabi-
ti legalne poti političnega siste-
ma. Vso podporo dajemo stališ-
čem izoblikovanih v republiški
skupščini glede ustavnih dopol-
nil. Ostane naj vse tisto, kar je
dobro, drugo pa zavračamo. V se-
danjem času je zelo pomernbno,
da se izogibamo provokacijam in
prenehamo z dejavnostmi, ki po
nepotrebnem zaostrujejo položaj.

Delegati v zveznih organih ne
bi mogli nastopati tako odločno

kot nastopajo, če ne bi imeli širo-
ke podpore med občani v Slove-
niji, je dejal Janko Rednak in do-
dal, da smo užaljeni zaradi obtožb
in tona, s katerim nastopajo proti
Sloveniji. Takšna misel sledi tudi
iz izjave, ki so jo sprejeli delegati
na temeljni kandidacijski konfe-
renci v KS Josip Prašnikar, ki do-
dajajo, da naši delegati v zvezni
skupščini ne morejo nastopati
drugače, kot nastopajo že sedaj.
Krajani zahtevajo od vodstva SR
Slovenije, da vztraja pri svojih
stališčih. Tudi iz drugih krajevnih
skupnosti prihajajo odločno izra-
žene podpore stališčem legitim-
nemu vodstvu Slovenije. Vsi zbo-
ri občinske skupščine so sklenili
odločno podpreti izjavo centrske-
ga delegata Marka Glihe v repu-
bliški skupščini. Občani Centra
predlagajo referendum o doslej
neusklajenih amandmajih k zvez-
ni ustavi.

Dr. Saša Cvahte je menil, da
Jugoslavija ne more propasti
zgolj zaradi Kosova, propade pa
lahko zaradi slabega gospodarje-
nja. Sreten Dimitrijevič je posre-
doval izjavo krajanov KS Tabor,
v kateri izražajo vso podporo cen-
tralnemu komiteju ŽKS in vsem
demokratičnim silam v državi.

Po mnenju Primoža Heinza so
konzervativne sile v Jugoslaviji
zelo energične, napredne pa pre-
več neodločne. Gojili smo iluzijo,
da je naš socializemdrugačen kot
v drugih državah. Žal pa je tudi
pri nas prevladala birokratska
usmeritev. V Srbiji se je zadeva še
vse bolj zapletla, saj se je v imenu
delavskega razreda razbohotil na-
cionalizem. Edino sredstvo, ki ga
imamo y rokah je vztrajanje za
reševanje razmer po legalni in de-
mokratični poti.

Dobrega delavca
spoštuje vsak Slovenec

Slovenci nimamo nobenih
predsodkov do pripadnikov dru-
gih narodov je dejal Ivo Bernard.
Dobrega delavca spoštuje vsak

Slovenec in pri tem ga nič kaj
preveč ne zanima, kakšne narod-
nosti je. Žal pa določene sile v dr-
žavi izkoriščajo težak materialni
položaj delavcev za svoje politič-
ne namene. To je navadna mani-
pulacija z ljudmi. Kaže, da so celo
nekaten predstavniki federacije
nasedli takšnemu početju. Ni
prav, da predsednik predsedstva
Jugoslavije očita oportunizem
slovenskim delegatom samo zato,
ker zagovarjajo tisto, kar so skle-
nili zakonito izvoljeni delegati
v skupščini. Obnoviti in ohraniti
moramo sožitje med narodi.

Vika Šauta je menila, da posve-
čamo premalo pozornosti delav-
skim stavkam, ki so v bistvu prvi
glasnik težkih gospodarskih raz-
mer. Vse kar danes doživljamo, je
samo posledica neresnega odnosa
do takšnih opozbril.

Znižati moramo
temperaturo

Mitja Močivnik je menil, da
moramo čimprej znižati tempera-
turo. Predlagal je, naj predstavni-
ki mestne konferen.ce SZDL obiš-
čejo Beograd 20. oktobra, na dan
osvoboditve našega glavnega me-
sta. Zamisliti se moramo tudi nad
pisanjem nekaterih glasil.

Primož Heinz je pripomnil, da
poteka sodelovanje med občina-
mi v vsej državi normalno, ne gle-
de na neugodne in napete raz-
mere.

Aljoša Žorga je dejal, da nasto-
pajo slovenski predstavniki na
vseh ravneh preveč umirjeno in
s premajhno odločnostjo.

Osredotočiti se moramo na
sporna dopolnila k zvezni ustavi
je menil Franc Dimec in podpreti
tiste politike, ki so pokazali dobre
rezultate v svojem delu.

Naše nasprotovanje nekaterim
dopolnilom k zvezni ustavi ni zgolj
v interesu fcJlovenije ampak vse
Jugoslavije, je dejal Marko Polič.
Ni prav, da določeni krogi izkoriš-
čajo človeško bedo za politizi-
ranje.

Olgra Vipotnik je zahtevala, da
naše politično vodstvo zavežemo,
da vztraja pri sprejetih stališčih.
Temeljito pa moramo razmisliti
o referendumu za odločanje
o ustavnih dopolnilih.

Na razšiijeni seji predsedstva
so sprejeli izjavo, ki so jo sklenili
nasloviti ustreznim organom v re-
publiki.
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